
ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE 31. SEJE OBČINSKEGA SVETA 

 

Anton ISKRA, št. 272/2011: 

Obračam se na vas zaradi postavitve novega dodatnega hidranta na parceli 430/2 K.O. 
Nevlje. Obstoječi hidrant je podzemni na koncu vasi parcela št. 438/1 K.O. Nevlje (oddaljen 
cca 100m) in je kljub rednemu čiščenju vedno zasut z zemljo. Pribor s cevmi je zaklenjen v 
hiši št. 20 in v primeru odsotnosti stanovalcev nedosegljiv. 

Novi hidrant bo tako pripomogel k večji požarni varnosti spodnjega dela vasi zgornji Oševek. 

Odgovor je pripravil Franc RESNIK: 

Na omenjenem območju poteka vodovod PE DN 63. Po veljavnih predpisih v RS mora biti za 
zagotavljanje požarne varnosti na hidrantu pretok 10 l/s, kar pa obstoječa cev ne more 
zagotoviti.  

Za ustrezno požarno varnost iz javnega vodovoda bi bilo potrebno povečanje napajalne cevi, 
kar nameravamo storiti sočasno z izvedbo kanalizacije na tem območju. 

Komunalno podjetje Kamnik bo obstoječi podtalni hidrant v roku enega meseca očistilo, 
preizkusilo in označilo. Občinska uprava bo obvestila PGD Nevlje in KS Nevlje, da zagotovita 
nemoten in stalen dostop do pripadajočega orodja in opreme. 

 

Anton ISKRA, št. 273/2011: 

Obračam se na vas zaradi postavitve prometnih znakov z omejitvami 30km/h na sledečih 
vpadnicah ulic v Mekinjah. 

Vpadnice v ulice so: 

1. Polčeva cesta 

2. Pot na Jeranovo 

3. cesta na Jeranovo in del Zduše 

4. vas Podjelše 

V tem naselju je približno 50 otrok starih od 1-12 let, ki so močno ogroženi zaradi prevelike 
hitrosti v naselju, ki je zdaj omejena na 50km/h. Kljub opozorilom vaščanov se teh uličnih 
divjakov ne da umiriti. Zato prosim, da po postavitvi omenjenih znakov, če ne bo zadoščalo 
varnosti, bi bilo potrebno izvajati tudi meritev hitrosti. Ta želja po umiritvi prometa je od vseh 
krajanov iz tega območja. 

Odgovor je pripravil Sandi BOREC: 

Oddelek za gospodarske javne službe bo vlogo za postavitev prometne signalizacije v 
Mekinjah posredoval pristojni Komisiji za tehnično urejanje prometa, ki bo zadevo preučila ter 
odločila.  

  

Mag. Mateja POLJANŠEK, št. 274/2011: 

Betonske stopnice pri Matični knjižnici Kamnik, ki vodijo z Ljubljanske ceste do knjižnice so v 
zelo slabem stanju. Vsaka naslednja zima jih še dodatno uniči, stopnice so okrušene in iz 



betona gledajo ven železne palice. Stopnice za uporabnike postajajo nevarne in dajem 
pobudo, da se jih čim prej popravi oziroma na novo zabetonira. 

Odgovor sta pripravila Liljana JUHART MASTIKOSA in Sandi BOREC: 

S strokovnimi službami bomo opravili terenski ogled na sami lokaciji in na podlagi le-tega 
pridobili predloge za sanacijo stopnic ter jih v skladu s finančnimi možnostmi tudi v 
najkrajšem možnem času sanirali. 

 

 


